

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၃)
အမှတ် (၃၄၂)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

မေတ္တာသည် အတ္တမဟုတ်

မေတ္တာသည် စိတ်ရှည်တတ်၏။
မေတ္တာသည် ကျေးဇူးပြုတတ်၏။
မေတ္တာသည် ဂုဏ်ပြိုင်တတ်ခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် ဝါကြွားတတ်ခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် မာန်မာနထားခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် မလျော်သော အကျင့်ကို မကျင့်။
မေတ္တာသည် ကိုယ်ကျိုးမရှာတတ်။

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၄ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက်၊ သောကြာနေ့။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဥရောပသုံးနိုင်ငံချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ်မှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့သည် ဂျာမနီနိုင်ငံ၊ ဆွစ်ဇာလန် နိုင်ငံနှင့်နယ်သာလန်နိုင်ငံတို့သို့ တရားဝင် ချစ်ကြည်ရေး ခရီးသွားရောက်ခဲ့ပြီးနောက် ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီ မိနစ် ၂၀တွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့အား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များဖြစ်ကြသည့် ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးမြတ်ဟိန်း၊ ဦးခင်ရီ၊ ဦးမောင်မြင့်နှင့် ဦးကျော်လွင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဦးလှိုင်ထွန်းထွန်းနှင့် ဦးခင်မောင်ကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲ များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျာမနီနိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတို့မှ သံအမတ်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ နှင့်နယ်သာလန်နိုင်ငံသံရုံးတို့မှ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြ သည်။ (ယာပုံ)

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးဆောင်သော မြန်မာကိုယ်စား လှယ်အဖွဲ့တွင် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် လိုက်ပါသွားကြသော ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးရဲထွန်း၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဦးဉာဏ်ထွန်းအောင်၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြင့်၊ ဦးသန်း ဆွေနှင့် တာဝန်ရှိသူများလည်း ပြန်လည်လိုက်ပါလာကြ သည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက်မှ မတ် ၈ ရက်အထိ ဥရောပဒေသခံနိုင်ငံ ဖြစ်သော နော်ဝေ၊ ဖင်လန်၊ ဩစတြီးယား၊ ဘယ်လ်ဂျီယံနှင့် အီတလီနိုင်ငံတို့သို့လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၄ ရက်မှ စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၁ ❄



ကမ္ဘာ့လက်ဝတ်ရတနာဈေးကွက်ကို လွှမ်းမိုးသည့်မြန်မာ့ပတ္တမြား



ဘာသာပြန်-ထန်ဆွင်း

ယူကေနိုင်ငံထုတ် သတင်းစာတစ်စောင်ဖြစ်သော Financial Times UK က မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာများသည် ယနေ့ ကမ္ဘာ့ထိပ်တန်း လက်ဝတ် ရတနာဈေးကွက်ကို လွှမ်းမိုးထားကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် ပင်ဂွင်းငှက်၏ အသွေး ကဲ့သို့ အနီရင့်ရောင်ရှိသော ပတ္တမြားများသည် လူကြိုက်အများဆုံးကျောက်မျက် ရတနာများထဲတွင် ပါဝင်ကြောင်း မကြာသေးမီက စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ကန့်သတ် မှုများ ရုပ်သိမ်းပြီးနောက် ကမ္ဘာ့ကျောက်မျက်ရတနာဈေးကွက်သို့ မြန်မာ့ ကျောက်မျက်ရတနာများ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း စသည်ဖြင့် ရေးသားဖော်ပြထားသည်။

သီးရီးယားရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား ပုံးကြဲတိုက်ခိုက်ရန် သမ္မတအိုဘားမားပြော

၈-၄

ဆေးပညာသတင်းဆန်းများ(၇၄)

ဆောင်းပါး ၈-၁၀

မယ်ကမ္ဘာပြိုင်ပွဲသို့ဝင်မည့် မြန်မာအလှမယ်များ စင်ကာပူနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ၌ လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်မည်

၈-၁၁

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာပါရှိ ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပိုရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

အဝေရာ
ငမ...ငမလွန်းရင် **အဝေရာ**
အမောလို့ နှလုံးအားဝှေးဆေး
တိုသုံးပါတယ်...
တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-000930 (11110)
ပေးပို့ရန် - အဝေရာတိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်ရုံး
အမှတ် (၁၀)၊ အောင်သုတေသနပုံနှိပ်ရေးရုံး၊ နေပြည်တော် - ၂၀၁၄
ဖုန်းနံပါတ် ၀၉-၅၅၅၅၅၅၅၅၊ ၀၉-၅၅၅၅၅၅၅၅

အဝေရာ
သွားကိုယ် **အဝေရာ**
အပူငြိမ်းသွေးဆေး
ဆိုင်ထိုင်းဖုန်း
တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-000930 (11110)
ပေးပို့ရန် - အဝေရာတိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်ရုံး
အမှတ် (၁၀)၊ အောင်သုတေသနပုံနှိပ်ရေးရုံး၊ နေပြည်တော် - ၂၀၁၄
ဖုန်းနံပါတ် ၀၉-၅၅၅၅၅၅၅၅၊ ၀၉-၅၅၅၅၅၅၅၅

ပြည်ထောင်စုတိုင်းဒေသကြီး

နှစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံရေးအတိုင်ပင်ခံကွန်မြူနစ်ပါတီ ဗဟိုကော်မတီ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး မစ္စတာ ဝမ်ကျားလွေဦးဆောင်သောကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဖျေသိရိခေည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယ

ဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်တရားစီရင်ရေး၊ ဥပဒေရေးရာနှင့်တိုင်ကြားစာများ၊ အသနားခံစာများ စိစစ်ဆောင်ရွက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးအောင်ကို၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် လွှတ်တော်အဖွဲ့အစည်းကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဦးစိုးဝင်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်နိုင်ငံသားများ၏မူလအခွင့်အရေးဒီမိုကရေစီအရေးနှင့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဦးအောင်ကျော်ခင်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်အေးအေးမူ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံရေးအတိုင်ပင်ခံကွန်မြူနစ်ပါတီ ဗဟိုကော်မတီ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး မစ္စတာ ဝမ်ကျားလွေ ဦးဆောင်သောကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တရုတ်-မြန်မာနှစ်နိုင်ငံ လွှတ်တော်ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာအား တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံရေးအတိုင်ပင်ခံကွန်မြူနစ်ပါတီဗဟိုကော်မတီ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးဌာန ဝန်ကြီး မစ္စတာဝမ်ကျားလွေ ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ယနေ့ ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော် ရေးရာဆောင် (I-1) ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။ (အောက်ပုံ) ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ဦးစိုးဝင်း (ကျောက်တံတားမဲဆန္ဒနယ်)၊ ဦးအောင်ကျော်ခင် (ကျောက်တန်းမဲဆန္ဒနယ်)၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်အေးအေးမူနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် တရုတ်-မြန်မာနှစ်နိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးစွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ နှစ်နိုင်ငံလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး ညပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာသည် ဧည့်သည်တော်အဖွဲ့အား နေပြည်တော်ဟိုတယ်ဇန်ရှီ မြတ်မင်္ဂလာဟိုတယ်၌ ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)



နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပြည်သူ့လွှတ်တော် စီမံကိန်းများနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးသာအား ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အစီအစဉ်မှ အာရှနှင့် ပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားရေးမှူး မစ္စတာဟောင်လိုင် (နီ)သည် ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်ရေးရာဆောင် (I-1)၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။

လွှတ်တော်လုပ်ငန်းများ ချောမွေ့စွာဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးရေးကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေး

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတိခွန်မြတ်၊ စီမံကိန်းများနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဦးအေးမောက်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ ဖြစ်ကြသည့် ဦးသောင်းမြင့်၊ ဒေါ်သန်းသန်းရီ၊ ဒေါ်ညိုညိုလှနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် လွှတ်တော်လုပ်ငန်းများ ချောမွေ့စွာဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးခင်မင်စွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

မန်စီမြို့၌ စွမ်းရည်မြှင့်တင်မှု သင်တန်းပို့ချ

မန်စီ စက်တင်ဘာ ၁၁

ကချင်ပြည်နယ် ဗန်းမော်ခရိုင် မန်စီမြို့ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ နိုင်ငံတော်ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ (Third Wave) တတိယအဆင့်အရှိန်မြှင့်တင်ရေးသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၁၄) ကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစည်သူအောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိ၊ လဝတ ဦးစီးမှူး၊ မြေစာရင်းဦးစီးအရာရှိတို့က ထွေ/အုပ် ဒုတိယဦးစီးမှူးများနှင့်အတူ သင်တန်းနည်းပြအဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကာ သင်တန်းသားများဖြစ်သော မြို့နယ်ထွေ/အုပ်စာရေးဝန်ထမ်း(ရုံးပေါ်၊ ရပ်/ကျေး) များထံသို့ သိသင့်သိထိုက်လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများကို ကဏ္ဍအလိုက် သင်တန်းပို့ချလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါသင်တန်းကို စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက်အထိ ပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ အလုပ်လုပ်ကိုင်ရာ ကြိုတင်လေ့လာ ဘေးကင်းကွာ

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ သဘောတူစာချုပ်ရေးထိုး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဟော်လန်နိုင်ငံ အခြေစိုက် နယ်စည်းမခြားဆရာဝန်များအဖွဲ့ MSF- Holland (AZG) တို့၏ MoU လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာမင်းသန့်ညွန့်နှင့် MSF-Holland (AZG) မှ Deputy Head of Mission Mr. Jean- Christophe Dolle တို့က သဘောတူစာချုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးကြသည်။

အဆိုပါ MoU သက်တမ်းသည် နှစ်နှစ်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရခိုင်၊ ချင်း၊ ကချင်နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တို့တွင် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဟော်လန်နိုင်ငံအခြေစိုက် နယ်စည်းမခြား ဆရာဝန်များအဖွဲ့တို့ပူးပေါင်း၍ ငှက်ဖျားရောဂါ၊ ခုခံအားကျဆင်းမှုစက်ရောဂါ၊ တီဘီရောဂါကာကွယ် တိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းများ၊ မိခင်/ကလေး ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများအား ရန်ပုံငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၉ ဒသမ ၇ သန်းခန့် ကျခံသုံးစွဲကာ အကောင်အထည်ဖော်မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

သာဘဝဓာတ်ငွေ ပုံမှန်ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ် အမှတ် (၄)လမ်းမကြီး၏ မိုင်တိုင်အမှတ် (၆/၁)၊ လိတ်ပုပ်ချောင်းအနီးရှိ မော်တော်ယာဉ်သုံး သဘာဝဓာတ်ငွေပိုက်လိုင်းကို မင်းဓမ္မကုမ္ပဏီမှ ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်စဉ် မတော်တဆထိခိုက်မှုကြောင့် ဓာတ်ငွေယိုစိမ့်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သဖြင့် ပိုက်လိုင်းပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ စက်တင်ဘာ ၁၀ ရက်ည ၈ နာရီခွဲတွင် ပြီးစီးသဖြင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ ပုံမှန်ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



အင်ဒိုနီးရှား ဂျကာတာမြို့တွင် စက်တင်ဘာ ၈ရက်က ဖွင့်လှစ်သည့် အဆင့်(၁) နည်းပြဆရာများ ဆွေးနွေးပွဲ (IAAF CECS Level I Lecturer Seminar) ကို တက်ရောက်သော အား/ကာသိပွဲ(ရန်ကုန်) မှ ပြေးခုန်ပစ်တာဝန်ခံ ဦးဌေးဇော်ဦး (ဦးစီးအရာရှိ) အား တွေ့ရစဉ်။ (စိုးညွန့်)

မုတ်သုံလေ အားအနည်းငယ်မှ အားအသင့်အတင့်ရှိမည်

၁၁-၉-၂၀၁၄

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။ နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ မုတ်သုံလေ အားအနည်းငယ်မှ အားအသင့်အတင့်ရှိမည်။ (မိုး/လေ)

နိုင်ငံတကာသတင်း

သီးရီးယားရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား ပုံးကြိတ်ခိုက်ရန် သမ္မတအိုဘားမားပြော



ဝါရှင်တန် စက်တင်ဘာ ၁၁
အမေရိကန် ပြည်ထောင်စု အနေဖြင့် သီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်း ရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား ပုံးကြိတ်ခိုက်မှုကို တိုးချဲ့သွားရန် ပြင်ဆင်ထားပြီဖြစ်ကြောင်း

သမ္မတအိုဘားမားက ပြောသည်။
“သီးရီးယားမှာပဲ ဖြစ်ဖြစ်၊ အီရတ်မှာပဲဖြစ်ဖြစ်၊ စစ်သွေးကြွတွေကို နှိပ်ကွပ်သွားဖို့ဆိုလို့ကတော့ တို့ဆိုင်း တို့ဆိုင်းလုပ်နေမှာမဟုတ်

ပါဘူး”ဟု သမ္မတအိုဘားမားက ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က အိမ်ဖြူတော်မိန့်ခွန်း ပြောကြားစဉ်အတွင်း ပြောကြားလိုက်သည်။
“အမေရိကန်တွေအနေနဲ့ ဒီ အကြမ်းဖက်သမားတွေရဲ့ ခြိမ်း

ခြောက်လာမှုကို ပြန်လည်တိုက်ထုတ်ဖို့ ပြည်ပညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့ကိုလည်း ဦးဆောင်သွားမှာပါ”ဟု သူကထပ်လောင်းပြောဆိုလိုက်သည်။ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအနေဖြင့် အီရတ်နိုင်ငံအတွင်းရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအားပစ်မှတ်ထား၍ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှု ၁၅၄ ကြိမ် ပြုလုပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း ပင်တဂွန်က ကြေညာသည်။
အကြမ်းဖက် သမားများအား သုတ်သင်ချေမှုန်း သွားရေးအတွက် ဝါရှင်တန်၏ မဟာဗျူဟာနှင့် ပတ်သက်ပြီးလည်း သမ္မတအိုဘားမားက မိန့်ခွန်းပြောကြားစဉ် ထည့်သွင်းပြောကြားလိုက်သည်။ “ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်က ရှင်းရှင်းလေးပါ။ ဒီစစ်သွေးကြွတွေကို အမြစ်ပြတ် ချေမှုန်းမပစ်နိုင်ဘူးဆိုရင် ကျွန်တော်တို့ရဲ့သိက္ခာ ကျသွားနိုင်ပါတယ်”ဟု သမ္မတ အိုဘားမားက ပြောသည်။
(ပရက်စ်တီဇီ)

အာဖဂန်နိတ် နေတိုးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှု အရပ်သား ၁၁ ဦးထက်မနည်းသေဆုံး

ကဘူးလ် စက်တင်ဘာ ၁၁
အာဖဂန်အရှေ့ပိုင်း ကွန်နာပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်း၌ နေတိုးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ လေကြောင်း တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အမျိုးသမီးများနှင့်ကလေးများ အပါအဝင် အာဖဂန်အရပ်သား ၁၁ ဦး ထက်မနည်းသေဆုံးခဲ့ပြီး ၁၆ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်ဟု ဒေသလုံခြုံရေးအရာရှိများက ဘီဘီစီသို့ပြောခဲ့သည်။
ဒေသရပ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ တိုက်ခိုက်ခံရပြီး နောက် နာရန်းခရိုင်၌ အဆိုပါလေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း အရာရှိများက ပြောခဲ့သည်။
သမ္မတဟာမိန်ကလေးက ယင်း လေကြောင်း တိုက်ခိုက်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ပြစ်တင်ပြောဆိုခဲ့ရာ နေတိုးတပ်ဖွဲ့အား စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများပြုလုပ် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။
လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အရပ်သားများသေဆုံးမှုသည် နေတိုးနှင့် အာဖဂန်သမ္မတအကြားဆက်ဆံရေးတင်းမာမှုများ ဖြစ်ပွားစေသည်။ အာဖဂန်သမ္မတနေရာ ဆက်ခံမည့်သူ ဆုံးဖြတ်ချက်ချရန် ကြိုးပမ်းနေချိန် အဆိုပါတိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ရွေးကောက်ပွဲဝင်များဖြစ်သည့် အဗ္ဗူလာ အဗ္ဗူလာနှင့် ၎င်း၏ ပြိုင်ဘက် Ashraf Ghani တို့က ပြီးခဲ့သည့်ဇူလိုင်လ ရွေးကောက်ပွဲ၌ ၎င်းတို့ အနိုင်ရရှိခဲ့သည်ဟု ယုံကြည်နေကြပြီး တရားမဝင်မဲလိမ်မှုများရှိခဲ့သည်ဟု စွပ်စွဲခဲ့ကြသည်။
(ဘီဘီစီ)

နျူထိပ်ဖူးသယ်ခုံးပျံ အိန္ဒိယစမ်းသပ်

နယူးဒေလီ စက်တင်ဘာ ၁၁
မြေပြင်ပစ် နျူကလီးယားထိပ်ဖူး သယ်ဆောင်သွားနိုင်သော အဂ္ဂနိတ် ခုံးပျံကို ဩရိသပြည်နယ် အရှေ့ပိုင်းရှိ စစ်အခြေစိုက်စခန်းမှ အိန္ဒိယနိုင်ငံက ကြာသပတေးနေ့တွင် အောင်မြင်စွာ စမ်းသပ်ပစ်လွှတ်ခဲ့ကြောင်း ဒေသမီဒီယာက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ “ဒီစမ်းသပ်မှုက အောင်မြင်တဲ့ စမ်းသပ်မှုပါ”ဟု ခုံးပျံစမ်းသပ်ရေး ဒါရိုက်တာပရက်ဆက်က သတင်းထောက်များအား ပြောသည်။
အဆိုပါခုံးပျံကို အိန္ဒိယလက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့က ဘာဒရပ်ခရိုင် ဒရမ်ရာမြို့အနီး ကျွန်းစုတစ်ခုမှ စမ်းသပ်ပစ်လွှတ်ခဲ့သည်။ ၎င်းခုံးပျံသည် တာတိုခရီးပစ်နိုင်သည့် ခုံးပျံဖြစ်ပြီး တိုက်ချင်းပစ် အဂ္ဂနိတ်ခုံးပျံကို အခြေခံထုတ်လုပ်ထားသည်။ ၎င်းသည် ကီလိုမီတာ ၇၀၀မှ ၉၀၀ အထိ ပစ်ခတ်နိုင်သည်ဟု ဆိုသည်။ ၎င်းခုံးပျံသည် တစ်စက္ကန့်လျှင် ၂ ဒသမ ၅ ကီလိုမီတာ အမြန်နှုန်းဖြင့် ပစ်ခတ်နိုင်ခြင်းရှိသည်ဟု ဆိုသည်။
(ဆင်ဟွာ)

ပြည်ပကျောထောက်နောက်ခံ တိုက်ခိုက်ရေးသမားများအား ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ၌ သင်တန်းပေးသွားမည်

ရီယာဒ် စက်တင်ဘာ ၁၁
အမေရိကန်အစိုးရ၏ မေတ္တာရပ်ခံချက်အရ သီးရီးယားအစိုးရကို ဆန့်ကျင်တိုက်ခိုက်နေသော ပြည်ပကျောထောက်နောက်ခံ တိုက်ခိုက်ရေးသမားများအား အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံပြီး သင်တန်းပေးသွားရန် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက သဘောတူလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန် တာဝန်ရှိသူများက ပြောသည်။
“ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ဒီကိစ္စမှာ အပြည့်အဝကူညီပေးပါလိမ့်မယ်။ တိုက်ခိုက်ရေးသမားတွေကို သင်တန်းပေးပြီး လက်နက်တွေတပ်ဆင်ပေးပါလိမ့်မယ်”ဟု အမေရိကန်အစိုးရ ထိပ်တန်းတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် ပြောသည်။
အမေရိကန်သမ္မတ အိုဘားမားနှင့် ဆော်ဒီအာရေဗျ

ဘုရင်တို့ အဆိုပါကိစ္စအတွက် ဖုန်းဆက်ပြောကြားပြီးနောက် ယင်း သဘောတူညီချက်ထွက်ပေါ်လာခြင်း ဖြစ်သည်။
နှစ်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များ ဖုန်းဆက်ပြောကြားစဉ်အတွင်း အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား နှိမ်နင်းရန်အတွက် ပြည်ပကျောထောက်နောက်ခံ တိုက်ခိုက်ရေးသမားများအား သင်တန်းပေးပြီး လက်နက်များ တပ်ဆင်ပေးသွားရန် သဘောတူခဲ့ကြသည်။
အမေရိကန်နှင့် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံတို့သည် အဆိုပါဒေသတွင်းရှိ တိုက်ခိုက်ရေးသမားများအား စစ်ရေးနှင့် ငွေကြေးအကူအညီအများဆုံးပေးသည့်နိုင်ငံများဖြစ်သည်။
အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဝှန်ကယ်ရီသည် ဆော်ဒီအာရေဗျ



နိုင်ငံ ဂျက်ဒါသို့ သီးရီးယားနှင့် အီရတ်ရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား နှိမ်နင်းရေး အဆင့်မြှင့် မဟာဗျူဟာ ညီလာခံတက်ရောက် ကိစ္စအီရတ်တို့မှ ထိပ်တန်းတာဝန် ရန် သွားရောက်လိမ့်မည်ဟု ဆိုသည်။ ရှိသူများလည်း တက်ရောက်ကြလိမ့် အိဂျစ်၊ လက်ဘနွန်၊ ဂျော်ဒန်၊ တူရ မည်ဟု ဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

တက်ဖရီစစ်သွေးကြွများအား အီရတ်တပ်ဖွဲ့က ပြန်လည်တိုက်ထုတ်

ဟိုက်ဒရ်ဘတ်(အီရတ်) စက်တင်ဘာ ၁၁
အီရတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အန်ဘာပြည်နယ် အနောက်ပိုင်းရှိ ဟိုက်ဒရ်ဘတ် တက်ဖရီစစ်သွေးကြွများအား ပြန်လည်တိုက်ထုတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း အီရတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပြောသည်။
အီရတ်အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သီးရီးယားဘက်မှ ဝင်လာပြီး ၎င်းတို့ဒေသကို ချဉ်းကပ်လာသော အဆိုပါ စစ်သွေးကြွများအား ပြန်လည်တိုက်ထုတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း အီရတ်တို့ကပြောသည်။ အီရတ်တိုက်ခိုက်ရေး လေယာဉ်များက ယင်းဒေသတို့ချဉ်းကပ်လာသော အဆိုပါ

စစ်သွေးကြွများအား လေကြောင်းမှတိုက်ခိုက်ခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။
အီရတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက အဆိုပါစစ်သွေးကြွများအား သုတ်သင်ချေမှုန်းရာတွင် ဒေသလူမျိုးစုများကလည်း ကူညီပေးခဲ့သည်။ အစိုးရတပ်များသည် ဒေသအချို့မှ တက်ဖရီစစ်သွေးကြွများအား ပြန်လည်တိုက်ထုတ်နေဆဲ ဖြစ်သည်။ အီရတ်တပ်ဖွဲ့က ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် အီရတ်တောင်ပိုင်း ဆာလာဟူဒင်ပြည်နယ်၌ အိုင်အက်စ်တို့အား အဓိကထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်မှုကြီး တစ်ရပ်လည်း ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ (ပရက်စ်တီဇီ)



သီးရီးယားတိုက်ခိုက်မှုများ၌ ကလိုရင်းဓာတ်ငွေ့များအသုံးပြုခဲ့သည်ဟု ဓာတုလက်နက်များအသုံးပြုမှုတားမြစ်ရေးအဖွဲ့က ပြောကြား

ဒမတ်စကတ် စက်တင်ဘာ ၁၁
ဓာတုလက်နက်များ တားဆီးပိတ်ပင်ရေးဥပဒေပြဋ္ဌာန်းရန် ကြိုးပမ်းနေချိန် ကလိုရင်းဓာတ်ငွေ့ကို ယခုနှစ်အတွင်း သီးရီးယားမြောက်ပိုင်းတိုက်ခိုက်မှုများ၌ အသုံးပြုခဲ့သည်ဟု နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းက ပြောခဲ့သည်။
ကလိုရင်းကို သန့်စင်ထားသည့်ပုံစံ(သို့မဟုတ်) ရောနှောထားသည့် ပုံစံများဖြင့် အသုံးပြုခဲ့သည်ကိုတွေ့ခဲ့ရကြောင်း ဓာတုလက်နက်များအသုံးပြုမှုတားမြစ်ရေးအဖွဲ့(အိုပီစီဗလူ)က ပြောခဲ့သည်။
အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုသည် ယခုနှစ်အစောပိုင်းကာလများက အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို တိုက်ခိုက်မှုများပြုလုပ်ခဲ့သည့် သူပုန်များနေထိုင်ရာ ကျေးရွာများ၌ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ သီးရီးယား၏ ဓာတုလက်နက်များ ဖျက်သိမ်းရန်ဆောင်ရွက်မှုများ၌ အိုပီစီဗလူက ကြီးကြပ်လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။
နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်များအရ သီးရီးယားနိုင်ငံသည် ပိတ်ပင်ထားသည့် ဓာတုလက်နက်ပစ္စည်းများ၊ ခဲယမ်းမီးကျောက်များပါဝင်သည့် သိုလှောင်ပစ္စည်းများကို ပြီးခဲ့သည့်နှစ်က ဖျက်ဆီးပစ်ခဲ့ကြောင်း ကြေညာခဲ့သည်။
၎င်းအဆီပင်သင့် ဓာတုပစ္စည်းများကို သီးရီးယားမြောက်ပိုင်းရှိ ကျေးရွာများ၌ ကြိမ်ဖန်များစွာ အသုံးပြုခဲ့ကြောင်း အိုပီစီဗလူက ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

ဩစတြေးလျတစ်ဦး အိဘိုလာသံသယရှိ

ဆစ်ဒနီ စက်တင်ဘာ ၁၁
အသက် ၂၅ နှစ်ရှိ အမျိုးသား တစ်ဦးအား အိဘိုလာသံသယရှိပြီး နောက် ဩစတြေးလျဆေးရုံတစ်ရုံသို့ ကြာသပတေးနေ့က ပို့ခဲ့ရကြောင်း ကျန်းမာရေးတာဝန်ရှိသူများက ပြောသည်။
အဆိုပါအမျိုးသားသည် ကွန်ဂိုနိုင်ငံမှပြန်လာပြီးနောက် ပြင်းထန်စွာ နာဖျားခဲ့၍ နံနက် ၇ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် ဝတ်စုံပြည့်ဝတ်ဆင်ထားသော ဆေးအဖွဲ့က ၎င်းအား ကွင်းစလင်းပြည်နယ် ရိုးလ်ကိတ်တက္ကသိုလ်ဆေးရုံသို့ ပို့ပေးခဲ့ရသည်ဟု ဆိုသည်။ ၎င်းအမျိုးသားသည် အိဘိုလာသံသယရှိကြောင်း ဆေးရုံတာဝန်ရှိသူများက အတည်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။ (ဆင်ဟွာ)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အသေးစားနှင့်အလတ်စား လုပ်ငန်းငယ်များ Standard Chartered ဘဏ်မှ ကူညီမည်



ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၁

မြို့ကြီးလေးမြို့မှ အသေးစားနှင့် အလတ်စားလုပ်ငန်းများအား နည်းပညာများပံ့ပိုးပေးရန် ဗြိတိန်နိုင်ငံအခြေစိုက်ဘဏ်တစ်ခုမှ စီစဉ်လျက်ရှိပြီး လုပ်ငန်းပေါင်း ၃၀၀အထိ ထောက်ပံ့မှုပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ဘဏ်၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်သူ မစ္စတာ တီနာဆိုက်စ်ချာက ပြောကြားသည်။ ရန်ကုန်မြို့မဟုတ်သည့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရာ မြို့များဖြစ်သော မန္တလေး၊ မုံရွာ၊ မော်လမြိုင်နှင့် တောင်ကြီးမြို့များမှ အသေးစားနှင့်အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်း ၃၀၀ တို့ကို ပထမဆုံးအစီအစဉ်အနေဖြင့် စတင်သင်ကြားမှု ပြုလုပ်ပေးရန် စစ်တမ်းများကောက်ယူထားကြောင်း ဘဏ်ကိုယ်စားလှယ်က ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

သတင်း-ဉာဏ်မိုးမြင့်၊ ဓာတ်ပုံ-မေဦးစိုး

တွေ့လိုအပ်ပါသည်။ အဲဒါကြောင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းအောင်မြင်နိုင်တဲ့ ဘဏ်လုပ်ငန်း ချိတ်ဆက်မှုဆိုင်ရာ စနစ်၊ စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်၊ ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်၊ ရေရှည်စီမံချက်အကောင်အထည်ဖော်မှု စနစ်တွေ၊ တိကျတဲ့ စာရင်းပြုစုရေးနည်းစနစ်တွေကို လက်ဆင့်ကမ်းပေးပေးမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ငှင်းကပြောသည်။

Table with 3 columns: News/Category, Date, and Content. Includes sections for 'ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း' and 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (Max/ Newday စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်)'. Lists various commodities and their prices.

ခရေပင်များအား ဓားဖြင့်ခုတ်သူကို အရေးယူရန် တိုင်ကြားထား

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ နေပြည်တော်-တပ်ကုန်း အမှတ် (၁) လမ်း သပြေစမ်းကျေးရွာနှင့် သတ္တသတ္တာဟစတီတော်အနီး မိုင်တိုင်ငါးမ မိုင်တိုင်ခြောက်မိုင် ငါးဖာလုံအကြား လမ်းလယ်ကျွန်းတွင် ယုပန်းမြိုင်ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူစိုက်ပျိုးထားသည့် လမ်းလယ်ကျွန်း ခရေပင်များအား ဓားဖြင့်ခုတ်ချခဲ့ကြောင်း

သပြေစမ်းကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလှသိန်း၏ သတင်းပေးချက်အရ ခရေပင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးထွန်းဇော်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထက်အောင်၊ ပန်းဥယျာဉ်နှင့်အားကစားကွင်းများဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးဝင်း၊ ပုဗ္ဗသီရိရဲကင်းမှူး ရဲအုပ်ဝင်းကိုဇော်၊ ဥတ္တရဘုရားကုန်းရဲကင်းမှူး ရဲအုပ်သန်းရွှေတို့ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ရာ လမ်းလယ်ကျွန်း ခရေ

ပင် ၆၁ ပင်ကို ဓားဖြင့်ခုတ်လှဲထားကြောင်း တွေ့ရှိရသဖြင့် (ယာပုံ)လမ်း လယ်ကျွန်းခရေပင်များ ဖျက်ဆီးသူအား အမြန်ဆုံးဖော်ထုတ်၍ အရေးယူနိုင်ရေးအတွက် ပန်းဥယျာဉ်နှင့်အားကစားကွင်းများဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးဝင်းက တရားလိုပြုလုပ်၍ ဥတ္တရသီရိဘုရားကုန်းရဲစခန်းတွင် အမှုဖွင့်တိုင်ကြားထားကြောင်း သိရှိရသည်။ (၄၀၅)



Advertisement for New Golden Land Co., Ltd. with contact information and address.

Advertisement for a business opportunity or service, mentioning 'ကျွန်မ မနာမင်း'.

Large advertisement for Toyota Hiace and Grand Hiace vehicles, listing specifications and prices.

Advertisement for OTT B.Ed program, including contact details and program description.

Advertisement for GINGARMIN medicine, showing the product packaging and benefits.

Advertisement for a business or service, mentioning 'ကျွန်ုပ်တို့၏'.

Large advertisement for a company, mentioning 'ကျွန်ုပ်တို့၏' and 'ကျွန်ုပ်တို့၏'.

Advertisement for a business or service, mentioning 'ကျွန်ုပ်တို့၏'.

Advertisement for a business or service, mentioning 'ကျွန်ုပ်တို့၏'.

Advertisement for a business or service, mentioning 'ကျွန်ုပ်တို့၏'.

ကြော်ငြာ

Samsung GALAXY ACE 3 CDMA

ခေတ်သစ်အတွက် အရာရာအသင့်နဲ့ စီဒီအမ်အေဖုန်း



 [samsungmyanmar](#)



- 4.0" WVGA Display
- 1.2GHz Dual Core Processor
- 3MP Camera
- GSM & CDMA Dual SIM Supported

SAMSUNG

Samsung Customer Contact Centre - 01 2399 888

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ဝါးအခြေခံလုပ်ငန်းများကြောင့် ဒေသခံများပုံမှန်ဝင်ငွေရရှိ



ရေတာရှည် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည် မြို့နယ်သည် ရိုးမသစ်တောကြီး ပိုင်းများနှင့် ထိစပ်လျက်ရှိသည့် အတွက် သစ်နှင့်သစ်တောထွက် ပစ္စည်းအမြောက်အမြားထွက်ရှိသည်။ အဓိကအားဖြင့် ဝါးထုတ်ကုန်လုပ်ငန်းသည်ဒေသခံများအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ရရှိကာ

နေ့စဉ်ပုံမှန်ဝင်ငွေရရှိသည့် လုပ်ငန်းလည်းဖြစ်သည်။ ဝါးလုပ်ငန်းတွင် အဝယ်ခိုင်၊ ဝါးခတ်လုပ်သား၊ ဝါးထွက်ကုန်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်သော လုပ်ငန်းသုံးရပ်ဖြင့် တစ်နှစ်ပတ်လုံးလုပ်ငန်းလည်ပတ်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။ ဝါးခတ်လုပ်သားများသည် ရိုးမတောထဲဝင်ရန် စားနပ်ရိက္ခာအပြည့်အစုံဝယ်ယူနိုင်ရန် ဝါးခိုင်

များမှ စရိတ်ကြိုတင် ယူရလေ့ရှိသည်။ ဝါးအလုံးရေ ၂၀၀မှ ၄၀၀အထိ ရရှိနိုင်ရန် ခြောက်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အထိ တောထွင်း၍ နေရလေ့ရှိကြောင်း ဝါးလုပ်သားတစ်ဦးက ပြောပြသည်။ “ဝါးခတ်ရတာလည်း မလွယ်ပါဘူးဗျာ၊ အလွန်ကိုပင်မန်းပါတယ်။ ခုတ်ရ၊ သယ်ရ၊ ဖောင်ဖွဲ့ရတာ

မလွယ်ပါဘူး။ ဖောင်ဖွဲ့တော့လည်း ရေကောင်းမှ ရေမကောင်းရင် လမ်းမှာတင်ညှစ်ခံရတာ”ဟု ငှင်းကပင် ဆက်လက်၍ ပြောပြသည်။ ဝါးခိုင်များက တစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ် ၂၅၀မှ ၂၇၀ အထိ ပေးကာ ဝယ်ယူပြီး ကြိုထုတ်စရိတ်နုတ်ကာ ပိုတာကိုရှင်းပေးကြောင်း သိရသည်။ ဒေသအနှံ့ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသည့် ဝါးကပ်ဆိုင်စုံ၊ ကုလားထိုင်အကြီးအသေးနှင့်ဒေသအလိုက် လိုအပ်သည့်အော်ဒါများကိုလည်း လက်ခံပြုလုပ်ပေးရာတွင် နေ့စားလုပ်သားများကို အဓိကမှီခိုအားထားနေရသည်ကို တွေ့ရသည်။ နေ့စား အလုပ်သမားများ အနေဖြင့် တစ်ရက်လျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀မှ ၄၅၀ အထိ ဝင်ငွေရရှိ၍ အဆင်ပြေစွာ လုပ်ကိုင်နိုင်ကြသည်ကို တွေ့ရသည်။ ရေတာရှည်မြို့နယ်ထွက် ဝါးနှင့်ဝါးထွက်ပစ္စည်းများကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးသို့ အဓိကတင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိပြီး ဝယ်လိုအားမှာ လျော့ကျသွားခြင်းမရှိကြောင်း အရောင်းအဝယ်လုပ်သူများက ပြောပြသည်။

ကိုလွင်(ဆွ)

စပါးသီးနှံဆစ်ပိုးကျရောက်မှုမရှိရန် မီးထောင်ချောက်ထွန်းညှိကာကွယ်

မော်လမြိုင် စက်တင်ဘာ ၁၁

မွန်ပြည်နယ် ကျိုက်မရောမြို့နယ် ဘိန်းဇောကျေးရွာ ကွင်းအမှတ် (၅၈၅/က)လယ်စေတ ၁၀၊ တောင်သူ ၄၇ ဦး၏ စပါးစိုက်ခင်းများ၊ စပါးသီးနှံဆစ်ပိုးကျရောက်မှုမှ ကာကွယ်ရန် မီးထောင်ချောက် ထွန်းညှိခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ မီးထောင်ချောက်ကို ဒီဇယ်ဆီမီးခွက်များ အသုံးပြုခြင်း၊ စက်ဘီး၊ ဆိုင်ကယ်စသည့် တာယာအဟောင်းများကို လောင်စာအဖြစ် အသုံးပြု၍လည်း ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။ မီးထောင်ချောက်

များ ထွန်းညှိရာတွင် တစ်ကွင်းတစ်စပ်တည်းရှိ လယ်မြေများအားလုံးတွင် ရေမြောင်းရေအိုင်များအတွင်း တစ်ချိန်တည်းတစ်ပြိုင်တည်း ထွန်းညှိရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဖျက်ပိုးများ အများဆုံးလာရောက်သည့် ည ၇ နာရီမှ ၉ နာရီခွဲအတွင်း ထွန်းညှိပေးရမည်ဖြစ်သည်။ မီးထောင်ချောက်ထွန်းညှိသည့် နေရာအောက်တွင် ရေရှိရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ သို့မှသာ မီးထောင်ချောက်သို့လာရောက်သည့် ပိုးကောင်များသည် အောက်ခြေရှိ ရေမြောင်း/ ရေအိုင်

ထဲပြုတ်ကျ၍ သေဆုံးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မီးထောင်ချောက်ထွန်းညှိခြင်းအားဖြင့် ဖျက်ပိုး၊ ဖလံများ ဖြစ်သော ငမြောင်တောင်ပိုး၊ ဆစ်ပိုး၊ ရွက်လိပ်အိမ်ပိုးစသည့် ဖျက်ပိုးများကို ကုန်ကျစရိတ်သက်သာသဖြင့် ထိရောက်မှုရှိပြီး ကာကွယ်နိုင်ရန် နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း မော်လမြိုင်ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးအောင်ကျော်ဦးက ပြောကြားသည်။ စပါးဖျက်ပိုးကင်းဝေးရေး စုပေါင်းမီးထောင်ချောက် ထွန်းညှိရာသို့ မွန်ပြည်နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီး

ဌာနမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်ကျော်ဦး ဦးစီးပြီး စက်တင်ဘာ ၈ ရက် ည ၇ နာရီတွင် မွန်ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေး ဒုတိယပြည်နယ်မှူး ဦးအောင်မြင့်၊ မော်လမြိုင်ခရိုင် ဦးစီးဌာနမှူး ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ကျိုက်မရောမြို့နယ် အချုပ်အခြာရေးမှူး ဦးအောင်ထိုက်၊ ကျိုက်မရောမြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးမင်းတင်ရွှေ၊ စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများ၊ တောင်သူလယ်သမား ၄၇ ဦး တက်ရောက်၍ ဆစ်ပိုးမကျရောက်မီ ကြိုတင်ကာကွယ်သော မီးထောင်ချောက် ထွန်းညှိခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(လ/ဝ၊)

သစ်တောသစ်ပင် တို့ချစ်ခင် နှစ်စဉ်စိုက်ပျိုးအလှတိုး

Table with 10 columns and 2 rows of real estate listings. Each listing includes details such as location, size, and price. Example: 'အမည်ပြောင်း' - 'အမည်မှန်' - 'ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်'.

နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့ကျင်းပ

ဘုတ်မြင်း စက်တင်ဘာ ၁၁
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကော့သောင်းခရိုင် ဘုတ်မြင်းမြို့နယ်၌ မြို့နယ်အဆင့် နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ဘုတ်မြင်းမြို့ အထကကျောင်း နဝရတ်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးချမ်းသာက အမှာစကားပြောကြားပြီး အထကကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ဝင်းရီက စာတတ်မြောက်ရေးနေ့နှင့် ပတ်သက်သည်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတကာစာတတ်မြောက်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် မြို့နယ်အဆင့်အထက်တန်းအဆင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲနှင့် အလယ်တန်းအဆင့် ပိုစတာပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်းများဖွင့်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျာသီရိမြို့နယ် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များလေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ကျည်တောင်ကျေးရွာအုပ်စု ကျည်တောင်ရွာရှိ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)
အခမ်းအနားတွင် ဇေယျာသီရိမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး မြို့နယ် မီးဘေးကာကွယ်တားဆီးရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်သိန်းထွန်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝန်ထမ်းတာဝန်ခံ ဒုတိယမီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်သူရကျော်က သင်တန်း၏ စည်းကမ်းနှင့် သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းအကြောင်းကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ) သင်တန်းသည် စက်တင်ဘာ ၈ ရက်မှ အောက်တိုဘာ ၇ ရက်အထိ တစ်လကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ထို့အတူ ယင်းနေ့နံနက် ၉ နာရီက ဇေယျာသီရိမြို့နယ် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(မွမ်းမံ)သင်တန်းကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းရွှေက သင်တန်းဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို မီးသတ်ဝတ်စုံများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။
အခမ်းအနားသို့ ဒက္ကစခရိုင် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းမြင့်၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးသန်းဇင်နှင့် မီးသတ်စခန်းတာဝန်ခံများ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး သင်တန်းသို့ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၅၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မင်းမင်းလတ်(ရူပဗေ)



Table with 4 columns and 2 rows of real estate listings. Each listing includes details such as location, size, and price. Example: 'အမည်ပြောင်း' - 'အမည်မှန်' - 'ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်'.

မြန်မာနိုင်ငံပို့ ပြီးတိုးတက်ရေးကဏ္ဍများတွင် ကုလသမဂ္ဂနှင့် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းများမှ ပိုမိုပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးမှုအစီအစဉ် လက်ထောက်စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အာရှပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Haoliang Xu ဦးဆောင်သည့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ ညနေ ၃နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။
အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်အတူ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်၊ ဦးအောင်သိမ်း၊ ဒေါက်တာဒေါ်သက်သက်ဝင်း၊ ဒေါ်လှဲလှဲသိန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။
ထိုသို့ တွေ့ဆုံပွဲ၌ ရခိုင်ပြည်နယ်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများရှိ မိသားစုဝင်များအား ပြန်လည် နေရာချထားရေး၊ လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့များ ရရှိရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်များ တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကဏ္ဍများတွင် ကုလသမဂ္ဂနှင့် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းများမှ ပိုမိုပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေးတို့ကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးမှုအစီအစဉ် လက်ထောက်စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အာရှပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Haoliang Xu ဦးဆောင်သည့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံပွဲ။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် စိတ်ကောင်းစေတနာကောင်းနှင့်ယှဉ်ပြီး ဆက်လက်ဖော်ဆောင်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့ကို ယနေ့မနန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်းက လွှတ်တော်သို့ နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားရာတွင် ယခုပုံမှန်အစည်းအဝေးကလေးတွင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်နိုင်ရေး အကောင်အထည်ဖော်မှုကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ရှေ့တစ်ဆင့်တက်ပြီး လွှတ်တော်အတွင်း တွင် ဆောင်ရွက်ကြရန်ရှိကြောင်း၊ နှစ်စဉ် ယခုလိုကာလတွင် မဖြစ်မနေ ဆောင်ရွက်ရမည့် ပြည်ထောင်စု၏ နောက်ထပ်ဘဏ္ဍာငွေခွဲဝေသုံးစွဲရေး ဥပဒေကြမ်းကိုလည်း ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် လွှတ်တော်အသီးသီး၌ ရှိနေသည့် စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၂ *

အဲကမ္ဘောဇမှ ပြည်ပလေကြောင်းလိုင်းသစ်တစ်ခု မကြာမီထပ်မံတိုးချဲ့ပျံသန်းမည်



အဲကမ္ဘောဇမှ အသစ်ထပ်မံရောက်ရှိလာသည့် ATR-72 လေယာဉ်တစ်စင်းကို တွေ့ရစဉ်။

သတင်း မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း) ဓာတ်ပုံ- မင်းထက်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၁

ပြည်တွင်းလေကြောင်းလိုင်း အဲကမ္ဘောဇမှ ပြည်ပလေကြောင်းလိုင်း သစ်တစ်ခုဖြစ်သည့် ထိုင်းနိုင်ငံချင်းမိုင် မြို့သို့ ရန်ကုန်-ချင်းမိုင်-ရန်ကုန် ခရီးစဉ်ကို မကြာမီထပ်မံတိုးချဲ့ပျံသန်း လေ့မည်ဖြစ်ကြောင်း အဲကမ္ဘောဇ လေကြောင်းလိုင်းမှ သိရသည်။
အဲကမ္ဘောဇလေကြောင်းသည် ပြည်တွင်းလေကြောင်း ခရီးစဉ်များကို စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ *

MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၂၀)ပြန်လည်ကျင်းပမည်

သတင်း-ဖိုးသော်စင်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၁

MNL Myanmar 2014 အမှတ်ပေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ပွဲစဉ် (၁၉)အပြီး တွင် ခေတ္တရပ်ထားရာမှ ပွဲစဉ်(၂၀)ကို စက်တင်ဘာ (၁၂၊ ၁၃၊ ၁၄)ရက်များတွင် ပြန်လည်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲကို မြန်မာ့ လက်ရွေးစင်အသင်း၏ ဖိလစ်ပိုင်ခြိမ်းချမ်းရေးဖလား ဖိတ်ခေါ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ကြောင့် ခေတ္တရပ်နားထားခြင်းဖြစ်သည်။
ပွဲစဉ်(၂၀)အဖြစ် စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် အောင်ဆန်းကွင်း၌ ရော့ဂေါ့ နှင့် ဇွဲကပင်၊ စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၆ ၀



စုစုပေါင်း (အပ်ငွေ) အပေါ် မူတည်၍ ပိုမိုမြင့်မားသော အတိုးနှုန်းရရှိနိုင်မည့် UAB Smart Saver Account

Special လစဉ်လဆန်း(၇)ရက်အထိ 8.25%
8.30%
8.50%
8.60%

Global Banking & Finance Review Awards, 2014 (UK)

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးစွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ မောင်စိန်လွင်(၅)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတင်ထုတ်ဝေဖွဲ့စည်းရာတွင်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ ဖန်တီးရေး ၀၁-၅၅၄၃၁၇၊ ဖြန့်ဖြူးရေး ၀၁-၅၅၄၃၁၇၊ စီမံ ၀၁-၅၅၄၃၁၇၊ စီမံ ၀၁-၅၅၄၃၁၇၊ မြန်မာ့အလင်း

mmalim.npt@gmail.com, www.facebook.com/MYANMALINEWS

R/488 မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာမူရေးသားရေးဌာန၊ မြန်မာ့အလင်းလုပ်ငန်း၊ မြန်မာ့အလင်းကြေးမုံလမ်း၊ လှိုင်စာတိုက်

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ သရက်တောကျောင်းတိုက်၊ ဓမ္မာရုံကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ စာချ/စာသင်သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များ သီတင်းသုံးရန်အတွက် ပေ (၇၀x၆၇)အကျယ် အဝန်းရှိ ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ပါ၍ ကျောင်း အလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန် နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော် အပ်ပါသည်။

- ၁။ ပြတင်းတံခါးတစ်ပေါက် ၁ သိန်း
၂။ အခန်းတံခါး ၂ သိန်း
၃။ ရေချိုးခန်း ၃ သိန်း
၄။ ကုဋီတစ်ခန်း ၅ သိန်း
၅။ အဝင်တံခါးကြီးတစ်စုံ ၇ သိန်း
၆။ သံကူကွန်ကရစ်လှေကားတစ်စုံ ၉ သိန်း
၇။ သံဃာနှစ်ပါးနေတစ်ခန်း ၁၀ သိန်း
၈။ ရေတိုင်ကီတစ်လုံး ၁၂ သိန်း
၉။ ရေစက်တစ်လုံး ၁၉ သိန်း
၁၀။ သံဃာလေးပါးနေတစ်ခန်း ၂၀ သိန်း
၁၁။ မုခ်ဦး ၃၀ သိန်း
၁၂။ ဘုရားခန်း ၅၀ သိန်း
၁၃။ စာသင်ခန်းမဆောင် ၁၀၀ သိန်း
၁၄။ ဆွမ်းစားဆောင်တစ်ဆောင် ၃၅၀ သိန်း
၁၅။ ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ် ၁၀၀၀ သိန်း

ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ရေးကော်မတီ
ဓမ္မာရုံကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်
ဖုန်း-၀၁-၇၀၈၈၇၄၊ ၀၉-၈၆၃၀၅၁၆

ကြေးပိဋကတ်တော်လှူဒါန်းကြန့်

ပဋိသမ္ဘာတစ်ဝှမ်းတွင် အကျိုးပြုပေးရန်အတွက် အလှူဒါန်းများ... (Detailed list of donors and amounts follows in Burmese script)

ပြင်ဆင် ဖတ်ရှုပါရန်
၂၈-၈-၂၀၁၄ရက်ထုတ် ဤသတင်းစာ၏ ကြော်ငြာစာမျက်နှာ(၈) ကန့်ကွက်ကြော်ငြာအမှတ်စဉ်(၁၇) ဒေါ်လှမြင့်၏ ဂရုစိုက်စွာဖြင့် လျှောက်ထားသည့် ဒေါ်လှမြင့် ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၇၉၃၃၈အစား ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၇၉၃၃၈ ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

ရွှေယွန်းမီ Construction Co.,Ltd. ကန်ထရိုက်တာနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၄ ရပ်ကွက်၊ ပညာလမ်း၊ အမှတ် ၁၀၁၃(က)နေ ဒေါ်ချိုချိုခင် ၁၂/ဥက္က(နိုင်) ၀၄၀၇၁၃ ၏ လွှဲအပ် ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ချိုချိုခင် အမည်ပေါက်ပိုင် အထက်ဖော်ပြပါလိပ်စာရှိ မြေကွက်ပေါ်တွင် ကန်ထရိုက်စနစ်အရ ခြောက်ထပ်အပြည့် RC အဆောက်အအုံသစ်တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် တိုက်ခန်းများ အကျိုးခံစားခြင်း နှစ်ဦးသဘောတူ စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ ၅-၆-၂၀၁၄ ရက်စွဲဖြင့် မြေရှင်မှ စရန်ငွေ လက်ခံရယူကာ ကန်ထရိုက်တာ ဒေါ်သန်းသန်းဝင်းအား လုပ်ငန်းအပ်နှံခဲ့ပါသည်။

အဆိုပါ စာချုပ်ချုပ်ဆိုသည့်နေ့တွင် မြေရှင်မှ ကန်ထရိုက်တာသို့ ဆောင်လုပ်မည့် မြေကွက်၏မြေငှားဂရုစိုက်မှုအား ယုံကြည်စွာပေးအပ်ခဲ့ပါသည်။ အထက်ပါစာချုပ်အရလည်း ၁၀-၇-၂၀၁၄ ရက်တွင် ဒုတိယအရစ် ငွေကုပ် ၆၅၀၀၀၀၀/- (ကုပ်ခြောက်ဆယ့်ငါးသိန်းတိတိ) ပေးရန် နှင့် ကန်ထရိုက်တာဘက်မှ ပျက်ကွက်လျှင် စရန်ငွေအဆုံးမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မြေရှင်ဘက်မှ ပျက်ကွက်လျှင် စရန်ငွေနှစ်ဆနှင့် ရုံးကွန်ကရစ်အပြင် အကျိုးဆောင်ခများကိုပါ ပေးလျှော်ပါမည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုထားသော်လည်း ယခုအခါ ကန်ထရိုက်တာဘက်မှ ဒုတိယအကြိမ်ငွေပေးချေရန်ပျက်ကွက်ခဲ့သည့်အတွက် မြေရှင်ဘက်မှ များစွာနစ်နာခဲ့ရသည့် အပြင် ကန်ထရိုက်တာဘက်မှ စာချုပ်ပါစည်းကမ်းများအား ဖောက်ဖျက်သည့်အတွက် မြေရှင်နှင့် ကန်ထရိုက်တာတို့ နှစ်ဦးချုပ်ဆိုထားသည့် ၅-၆-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ စာချုပ်အား ယနေ့မှစ၍ ပျက်ပြယ်သွားပြီဖြစ်ကြောင်း ရွှေယွန်းမီ Construction Co.,Ltd. ကန်ထရိုက်တာနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့် ရွှေယွန်းမီ Constructicon Co.,Ltd. ကန်ထရိုက်တာတို့သည် ယနေ့မှစ၍ မည်သို့မှ ပတ်သက်စပ်ဆိုင်ခြင်းမရှိတော့ပါသဖြင့် အဆိုပါမြေကွက်ပေါ်တွင် အခန်းဆောက်လုပ်မည့်ဟု ပြောဆို၍ ရွှေယွန်းမီ Construction Co.,Ltd. ကန်ထရိုက်တာမှ ရောင်းချထားသည့်အခန်းများအားလုံးသည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိပါကြောင်း အခန်းဝယ်ယူထားသူများ အပါအဝင် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ထို့အပြင် ရွှေယွန်းမီ Construction Co.,Ltd. ကန်ထရိုက်တာအား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ယုံကြည်စွာ အပ်နှံထားသည့် အမှတ် ၁၀၁၃(က) ပညာလမ်း၊ ၄ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် မြေကွက်၏ မြေငှားဂရုစိုက်မှုအား ကျွန်ုပ်ထံသို့ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်အပ်နှံရန်နှင့် အပ်နှံရန်ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် အရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ချိုချိုခင်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးအောင်ကျော်စိုး (စဉ်-၁၆၇၃၇) ဒေါ်ဥမ္မာမြင့်(စဉ်-၈၃၇၁)
B.A(Hist.),M.A (QH),H.G.P.D.B.L LL.B.,D.B.L
D.M.L.D.A.Psy,B.D.S 4/2001 (တရားထုတ်တော်ရေနေ)
စီးပွားရေးနှင့် ဥပဒေရေးရာအကြံပေး ရုံးအမှတ် ၉၉၉၊ သစ္စာလမ်း (ဥပဒေရုံး)
ဥပဒေအကျိုးဆောင်အိမ်အမှတ်-၈၄၄(ခ)၊ အနီး)၊ ၁၀ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပ
စာ(၁၆)လမ်း၊ ၄ ရပ်ကွက်၊ မြို့နယ်
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်
ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၀၈၅၁၃၀၉-၈၆၁၈၀၄၅၊
၀၉-၇၃၁၇၁၉၅

ပြင်ဆင် ဖတ်ရှုပါရန်
၁၈-၈-၂၀၁၄ရက်ထုတ် ဤသတင်းစာ၏ ကြော်ငြာစာမျက်နှာ(၈) ကန့်ကွက်ကြော်ငြာအမှတ်စဉ်(၈) ဒေါ်ရင်မြ၏ အမည်ပြောင်းတွင် မြေတိုင်း(၆)အစား မြေတိုင်း ၆/အနောက်ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

Table with 8 columns: No., Name, Address, Phone, etc. for various individuals and organizations.

Table with 8 columns: No., Name, Address, Phone, etc. for various individuals and organizations.

မြန်မာ့အလင်း ကျွန်းခြားကားလမ်း



၂၀၁၄ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက်၊ သောကြာနေ့။

ပြည်တွင်းရေးရာ

နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ
ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း
အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုများ
စာ - ၃



လူမှုစီးပွား
လှမ်းလာခဲ့ပါ
ကွန်ပျူတာ၊ ပိတ်ခေါ်နေပြီ
ငွေစောင်ပြည်
စာ - ၄



စောင့်ကြည့်ရခိုင်းမယ့် အာဆင်နယ်ရဲ့ အနာဂတ်

■ လင်းဆက်

နွေရာသီအပြောင်းအရွှေ့ဈေးကွက်ပြီးပြီ။ အဲဒီမှာ မေးခွန်းတစ်ခု နက်နက်နနံ ထွက်တယ်။ အထူးသဖြင့် အာဆင်နယ်ရဲ့လားရာ။ အဲဒါကို ဘဝင်ကျတဲ့သူ သိပ်မရှိဘူး။ ချန်ပီယံဆိုတဲ့ လမ်းကြောင်းထဲတိုးဝင်ရာမှာ အင်တိုက်အားတိုက် မရှိမှု။ အဲဒီအပေါ်အားလုံးက သံသယ ခပ်ပြင်းပြင်းရှိကြတယ်။ ဘဝင်သိပ်မကျ ကြသလို မယုံကြည်ဘူး။ အရှင်းဆုံးပြောရမယ်ဆိုရင်ပေါ့။ အင်္ဂလန်ရဲ့ထိပ်တန်း အသင်းကြီးတွေလို ဆိုရမယ့် မန်ယူ၊ လီဗာပူး၊ ချယ်လ်ဆီး၊ မန်စီးစီး၊ အာဆင်နယ်တို့အနက် အာဆင်နယ်ကို စိတ်အားထက်သန်မှု အနည်းဆုံးလို့ အားလုံးက သတ်မှတ်ကြတယ်။

အထူးသဖြင့် ပြီးခဲ့တဲ့ နွေရာသီအပြောင်းအရွှေ့မှာ အာဆင်နယ်ရဲ့ ဈေးကွက်အပေါ် တုံ့ပြန်မှု။ အဲဒါကို ဘယ်သူကမှ ကျေနပ်အားရမှုမရှိဘူး။ အာဆင်နယ်ဟာ ဆန်းချက်ဇ်ကို ပေါင်သန်း ၃၀။ ဒီဘူချီကို ပေါင် ၁၂ သန်း။ ချန်ဘာကို ပေါင် ၁၁ သန်း။ ဝဲလ်ဘက်ကို ပေါင် ၁၆ သန်း။ အောစီနာကို ပေါင် ၃ သန်း ပေးခေါ်တာမှန်တယ်။ အဲဒီအတွက်လည်း ပေါင် ၇၂ သန်းအထိ သုံးခဲ့တာဆိုတော့။ သာမန်ကြည့်ရင် ဒီနွေမှာ အာဆင်နယ်ရဲ့ဈေးကွက်အပေါ် တုံ့ပြန်မှုဟာ လက်သင့် ခံနိုင်တဲ့ အခြေအနေရှိတာ မှန်ပေမယ့် စနစ်တကျ သုံသပ် သူတွေကတော့ အဲဒီထက်ပိုပြီး ဈေးကွက်အပေါ်မှာ ဖိစီးစီးရိုသင့်တယ်လို့ မြင်ကြတယ်။

ဒီနွေမှာ ဖာဘီဂတ်စ်ကိုပါ အာဆင်နယ်ရဲ့ဖိုရိုကြားက မရတာဆိုတော့။ ဝင်းဂီးရ်လုပ်ရပ်ကို တချို့က နားမလည်ကြဘူး။ အထူးသဖြင့် ဖာဘီဂတ်စ်ဟာ ချယ်လ်ဆီးကို မရောက်ခင် အာဆင်နယ်အရင်ချိတ်ခဲ့တယ်။ အရှင်းဆုံး ပြောရရင် ဖာဘီဂတ်စ်ဟာ ဘာစီလိုနာက ထွက်မယ်ဆိုတာနဲ့ အာဆင်နယ်ကို အရင်ဆုံး ခြေလှမ်းပြင်ခဲ့တာ။ ဒါကို ဝင်းဂီးက သူ့ရဲ့အာဆင်နယ်မှာ ဖာဘီဂတ်စ်အတွက် နေရာမရှိဘူးဆိုပြီး ငြင်းခဲ့တာဆိုတော့ ဖာဘီဂတ်စ်မရခဲ့မှုအပေါ် အားလုံးက ယူကျုံးမရ ဖြစ်ကြတယ်။

စာမျက်နှာ ၇ သို့

“ အပြောင်းအရွှေ့ဈေးကွက်ပိတ်ခါနီးမှာ အဆင့်မီ တိုက်စစ်မှူး တစ်ဦး မခေါ်ယူနိုင်မှု။ အဲဒီအပေါ်မှာလည်း အားလုံးက သိပ်ပြီး ဘဝင်မကျဘူး။ ”

သံသယများကြားက
မန်ယူရဲ့ ပြီးပြည့်စုံမှု
စာ - ၂

<p>မင်္ဂလာ (၂) မင်္ဂလာ (၂) မြန်မာ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁၂ ရက်နေ့ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြည့်</p> <p>STEP UP ALL IN 3D</p>	<p>နေပြည်တော် (၃) ၂၅ - ၂၆ - ၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြည့်</p> <p>THE SWIMMERS</p>	<p>မင်္ဂလာ ၆ပြ ၂၅ - ၂၆ - ၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြည့်</p> <p>Top Royal</p>	<p>ရွှေဆောင် (၁) ၂၅ - ၂၆ - ၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြည့်</p> <p>ရွှေဆောင် (၁)</p>	<p>မင်္ဂလာပိုင်၊ မြန်မာ ၂၅ - ၂၆ - ၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြည့်</p> <p>မင်္ဂလာပိုင်၊ မြန်မာ</p>
--	--	--	--	--

ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ

နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုများ

ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ၁၉၉၅ ခုနှစ် လောက်ကိုင်
ကျွန်တော်လောက်ကိုင်ကို စတင်ချိန်၌ ပထမဆုံးသိကျွမ်းသူမှာ ယာယီတပ်ရင်းမှူး ဦးလှကျော်ဝင်းဖြစ်သည်။ ထပ်မံ၍ ဒေါက်တာ အောင်ရွှေဖြူ "ဝ" တိုင်းရင်းသားဒီမိုကရေစီတပ်ဖွဲ့မှ ဝန်ထမ်းချင်းဖြစ်သည်။ ဒေါ်ကြီးမြက လောက်ကိုင် ဆေးရုံ၏သန့်ရှင်းရေးဝန်ထမ်းဖြစ်၏။ ထူးခြားသည့်မှာ ဒေါ်ကြီးမြသည် ကိုးကန့် "ဝ" ပလောင်စကားများကို နားလည်သည်။ ပြောနိုင်ဆိုနိုင်သည်။ သို့ဖြစ်၍ တာဝန်ခံဆရာဝန် ဒေါက်တာအောင်ရွှေဖြူနှင့် လူနာများအကြား ဘာသာပြန်ပေးရသော စကားပြန်ရာထူးကိုပါ ပူးတွဲထမ်းဆောင်ရတော့သည်။ တစ်နေ့ တပ်ရင်းမှူး၊ ကျွန်တော်နှင့်ဒေါက်တာ အောင်ရွှေဖြူတို့ ဆေးရုံရှေ့ ဝရံတိုက်ရှိ စားပွဲလေးမှာ ထိုင်ပြီး စကားပြောနေစဉ် ပလောင်တိုင်းရင်း သူကြီးတစ်ဦး ပလောင်တပ်ရင်းလွယ်လျက် ရောက်လာသည်။ ပလောင်ထဲက ကြက်ဥ ၁၀ လုံးခန့်ကို ထုတ်၍ ဒေါက်တာအောင်ရွှေဖြူ ကိုပေးသည်။ ပုံမှန်ဆိုလျှင်တော့ ဒါ ဆရာဝန် ကို ကန်တော့တာ လက်ဆောင်ပေးတာပဲ။ သို့သော်ဖြစ်နိုင်ပုံမရှိ။ အကြောင်းမှာ သူသည်

တပ်ရင်းမှူး၏ စစ်ကြောင်း(၁)ရုံးသည် ဆေးရုံထဲမှာအခြေပြုသည်။ ကျွန်တော်တို့ နတ်လမ်းကိုလည်း ဆေးရုံထဲမှာပဲ ထားရှိခဲ့သည်။ နတ်လမ်းဟု ဆိုပင်ဆိုရသောကြား ကျွန်တော်နှင့် TW ၁၀၀၀ စက်ကိုင် ကိုဝင်း မြင့်တို့နှစ်ဦးသာ ကျောပိုးအိတ် တစ်ယောက် တစ်လုံးစီနှင့် လာရောက်နေထိုင်ဆောင်ရွက် ရခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော့်ရှေ့မှာ ဝိုင်းမှူး စိုးအောင်၊ ကိုစိုးသန်းတို့လည်းဒီလိုဒီပုံ နေထိုင် လုပ်ကိုင်သွားကြသည်။
၁၉၈၉ ခုနှစ် ငြိမ်းချမ်းရေးရောင်ခြည် လင်းလက်ခဲ့သော လောက်ကိုင်သည် ၁၉၉၅ ခုနှစ်ထဲသို့ ဝင်ရောက်လာချိန်၌ အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၊ ၁၆ခုတင်ဆံ့ဆေးရုံ တစ်ရုံ၊ ကိုမိုးမောက်တို့ မောင်နှမတွေ တာဝန် ထမ်းဆောင်နေသည့် စာတိုက်နှင့် ကြေးနန်းရုံး၊ ဟန်သိန်းဦးတို့ စိုက်ပျိုးရေးရုံးအဖွဲ့၊ ဦးအောင် ကြည်ညွှန်တို့ ကုန်သွယ်လယ်ယာရုံးအဖွဲ့တွေ မြို့ထဲမှာ ဖွင့်ထားပြီးဖြစ်သည်။ စီးနန်းမောင်တို့ စက်မှုလယ်ယာအဖွဲ့ တာဝန်ယူထားသော ထွန်စက်စခန်းနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားထပ်ဆင့်လှင့် စက်ရုံတို့မှာ မြို့အတွက် တောင်ကုန်းလေး နားမှာထားရှိသည်။ ဝိုးသမား အောင်ကျော်

အတွက် ထပ်မံသွားရောက်ခဲ့ရသည်။ ထိုသော အခါ ငါးနှစ်တာ ကာလအတွင်း လောက်ကိုင် မြို့က ပြောင်းလဲခြင်းမက ပြောင်းလဲခဲ့ပြီ။ လောက်ကိုင်မြို့ဟောင်းကို ပတ်ပတ်လည် ဝန်းရံ၍ အရှေ့မြို့မြို့သစ်၊ ဇာမဏီမြို့သစ်၊ ရွှေဆင်မြို့သစ်၊ ငြိမ်းချမ်းရေး မြို့သစ်၊ ဖုံလီချိန်(နဂါးညီနောင်)မြို့သစ်များတိုးလာသည်။ နယ်ချဲ့ဖက်ဆစ်တို့ကို တွန်းလှန်ခဲ့သော သမိုင်း ဝင် တာရွှေထန်ဒေသ၊ ဗကပတို့လက်ထက်၌ လည်း တိုက်ပွဲတွေက တခြမ်းခြမ်း ဖြစ်ပွားခဲ့ သော တာရွှေထန်ဒေသ ငြိမ်းချမ်းရေးရယူပြီး နောက် ဘိန်းအစားထိုး ပန်းဂုံစိုက်ခင်းများဖြင့် ထင်ရှားလာခဲ့သည်။ လောက်ကိုင်မြို့သစ်တွေ မှာလည်း အဆင့်မီဟိုတယ်များ၊ ဈေးများ ပေါ်ပေါက်လာခဲ့သည်။ လမ်းအသွယ်သွယ်၌ ပုဂ္ဂလိကဆေးခန်းများ၊ စားသောက်ဆိုင်များ၊ အရောင်းခန်းမများ တိုးတက်များပြားလာ သလို ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ၌ ကျွန်တော်တို့ ရောက်သောအချိန်တုန်းကလို TW ၁၀၀၀ စက်နှင့်ပြောရတာမျိုး၊ ကိုမိုးမောက်တို့တယ်လီ ဖုန်းအိတ်ချိန်းမှတစ်ဆင့် ကွမ်းလုံ၊ ကွမ်းလုံမှ လားရှိုး၊ လားရှိုးမှ ရန်ကင်းသို့ ဟလို-ဟလို တကြော်ကြော်အော်နေရတာမျိုး အလုပ်မလုပ်



မာလီပါးကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်သည့် ကုန်းကြမ်းမြို့နယ် တာဝန်ယူခြင်း ရုပ်သံထပ်ဆင့်လှင့်စက်ရုံတစ်ရုံ စီးစီး ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်း

နိုင်ငံတော်က လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ဘိန်းအစားထိုးသိမ်းဖျက်ပျိုးရေး စသော နယ်စပ် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ကိုးကန့်ဒေသ

ဆေးရုံ လူနာဆောင်ထဲသို့လည်း လက်ညှိုး ထိုးကာထိုးကာပြသည်။ ပါးစပ်ကလည်း ပလောင်လို တထွတ်ထွတ်ပြောပြသည်။ ထိုစဉ် ဈေးကပြန်ရောက်လာသော ဒေါ်ကြီးမြက ဝင် ရောက်ဘာသာပြန်ပေးလိုက်မှ ဒေါက်တာ အောင်ရွှေဖြူခမျာ သူ့နဖူးသူ လက်ဝါးနှင့် ရိုက်ပြီး တဟားဟား ---ရယ်ပါလေတော့သည်။ ပလောင်တိုင်းရင်းသူကြီး ပြောနေသည်က အထဲမှာ သူ့လူနာရှိတယ်၊ အလုပ်မအားလို့ ခဏခဏ မလာနိုင်ပါ။ ထမင်းလည်းချက် မကျွေးနိုင်ပါ။ ဒါကြောင့်ဆရာဝန်ကပဲ ဒီကြက်ဥ တွေ ယူထားလိုက်ပြီး သူ့လူနာကို ထမင်းချက် ကျွေးပေးပါဟူ၏။

ကျော်နှင့် နောက်တန်းက (မင်းဇော်ဦးဟု ထင်ပါသည်) တစ်ဦးအနီကတစ်ခု ထွက်ရသော (၁၈)ကြိမ်မြောက် ဆီးဝမ်းဖောလုံးပြိုင်ပွဲကို လောက်ကိုင်မှာ ချမ်းချမ်းစီးစီးကြည့်ခဲ့ရသည် ကိုယနေထိုက်မိသေးပါ။ ထိုစဉ်က လောက်ကိုင် ဒေသစိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို ဦးပယ်စောက်ချိန် (ယခုကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသဥက္ကဋ္ဌ)နှင့် အများဆုံး ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြရသည်။
၂၀၀၀ပြည့်နှစ် လောက်ကိုင်
၂၀၀၀ပြည့်နှစ်တွင် ကိုးကန့်ဒေသ လောက်ကိုင်မြို့ရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးပပျောက်ရေး အထိမ်းအမှတ်ပြတိုက် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား

ရတော့ပေ။ အဆင်ပြေချောမွေ့နေပြီဖြစ်၏။ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ လားရှိုးမှ လောက်ကိုင်ထိ ကတ္တရာလမ်းဖြစ်ခဲ့ပြီ။ ၁၉၉၀-၁၉၉၁ခုနှစ်များမှာ ဟိုပန်ဒေသဘက်သို့ သံဘေလိတ်တားဖြင့် ကူးနေကြရသည်။ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်မှာတော့ ဟိုပန်မြို့သို့ နမ့်တိုက်ဆောင်းကူး တွန်ကရစ်တံတားဖြင့် လည်းကောင်း၊ "ဝ" ဒေသနယ်တစ်မြို့သို့ နမ့်တိုက်ဆောင်းကူး ညီနောင် တံတားဖြင့်လည်းကောင်း လျင်မြန်စွာ ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ပြီဖြစ်သည်။
၂၀၁၃ခုနှစ်လောက်ကိုင်
နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ ၂၀၁၁ ခုနှစ် မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့ ရက်စွဲပါအမိန့်အမှတ်

(၂၂/၂၀၁၁)အရ ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသဖြစ်လာခဲ့သည်။ ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတွင် လောက်ကိုင်မြို့နယ်၊ ကုန်းကြမ်းမြို့နယ်တို့ပါဝင်ပြီး ကိုးကန့် ပလောင်၊ လီဆူး၊ ရှမ်း၊ မြောင်စီး တိုင်းရင်းသားများ အခြေချနေထိုင်လျက်ရှိကြသည်။ ၂၀၁၃ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် သမ္မတရုံးဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း၏ ခရီးစဉ်နှင့်အတူ ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ လောက်ကိုင်မြို့သို့ လိုက်ပါခွင့်ရခဲ့သည်။ ရဟတ်ယာဉ်ပေါ်မှ မြင်တွေ့ရသည့် လောက်ကိုင်မြို့ပြ စည်ပင်ဖွံ့ဖြိုးမှုက ပါစင် ကျော်ရွာများဆီသို့ပင် ပျံ့နှံ့လာနေပြီဖြစ်ကြောင်း သတိထားမိသည်။ ဟိုအဝေးဆီမှာ မှုန်ပျံလှမ်း၍မြင်နေရသော တာရွှေထန်၊ ကုန်းကြမ်းဒေသ တောင်တန်းကြီးများကိုကြည့်ရင်း ဆရာနီမင်းဆွေ နတ်လဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံမှ တာဝန်ရှိသူများ ပန်းဂုံစိုက်ပျိုးရေးအတွက် ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါကဲ့သို့ ပြန်လည် အမှတ်ရမိသည်။ ၂၀၁၃ခုနှစ် လောက်ကိုင်သည် ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် လောက်ကိုင်ထက်ပိုမို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်နေပြီဖြစ်၏။

ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်း သုံးခု၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသုံးကျောင်း၊ ဓမ္မာရုံတစ်ရုံ၊ သိမ်တစ်ခုနှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းများဖြစ်သည်။
၂၀၁၄-၂၀၁၅ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုလုပ်ငန်းများ
၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသအတွင်း ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေ ကျပ်သန်းပေါင်း ၁၅၆၈ သန်းဖြင့် ပါစင်ကျော်-လုံထန်လမ်း ၁၆ မိုင် ကတ္တရာခင်းခြင်း၊ ကုန်းကြမ်း-မော်ထိုက်လမ်း ၂၀ မိုင် မြေလမ်းဖောက်လုပ်ခြင်း၊ စဉ့်ကိုင်၌ ဘုန်းကြီးကျောင်းတစ်ကျောင်း တည်ဆောက်ခြင်းတို့ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ပြည်နယ် ရန်ပုံငွေကျပ်သန်း ၂၉၉၉ ဒသမ ၅၉၅သန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများမှာ လမ်း/တံတား လုပ်ငန်းများအတွက် ၂၆၁၃ ဒသမ ၆ သန်း၊ စိုက်ပျိုးရေးရရှိရေးလုပ်ငန်းအတွက် ၅၇ သန်း၊ သောက်သုံးရေသွယ်ယူခြင်းအတွက် ၄၇ သန်း၊ စွမ်းအင်လုပ်ငန်းများအတွက် ၂၄၈ ဒသမ ၉၉၅ သန်း၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းတွင် သန်း ၈၀ လျာထားဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်သည်။



မာလီပါးကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်သည့် ကုန်းကြမ်းမြို့နယ် လောက်ကိုင်ရွာ အသေးစားရေအားလျှပ်စစ်စက်ရုံ(လျှပ်စစ်စီးလင်းရေး) ပြီးစီးမှု ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်း

ကိုးကန့်အထူးဒေသ(၁)မှ ----- သည်
၁၉၈၉ခုနှစ် မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ငြိမ်းချမ်းရေးလမ်းကြောင်းပေါ်သို့ စတင် လျှောက်လမ်းခဲ့သော ကိုးကန့်ဒေသနိုင်ငံတော်က ကိုးကန့်အထူးဒေသ(၁)နယ်မြေအဖြစ် သတ်မှတ်ပြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ဘိန်းအစားထိုးသိမ်းဖျက်ပျိုးရေးစသော နယ်စပ်ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း အရှိန်အဟုန်ဖြင့်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ကိုးကန့် ဒေသ၊ တစ်နည်းအားဖြင့် လောက်ကိုင်ကျေးရွာ ငယ်လေးဘဝမှ အားယူရန်ထူးထူး ထင်ရှား ကျော်ကြားလူသိများလာသော ကိုးကန့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ ထာဝရအေးချမ်း သာယာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ပါစေကြောင်း ဆန္ဒပြု လျက်...။

မြင့်စိုး(နတ်လ)



KBZ BANK

ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်

(၁၈၁) ဘဏ်ငြောက် မြဝတီဘဏ်ခွဲ (၂) ကို
၈.၉.၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) တွင် လည်းကောင်း

(၁၈၂) ဘဏ်ငြောက် ဇနီးဗော်ဘဏ်ခွဲ (၂) ကို
၁၂.၉.၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) တွင် လည်းကောင်း

ဖွင့်လှစ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများကို ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ပါကြောင်း မိဘပြည်သူများအား သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သဒ္ဒါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်

မြဝတီဘဏ်ခွဲ (၂)

အမှတ်(၈၆)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊
(၄)ရပ်ကွက်၊ မြဝတီမြို့၊
ကရင်ပြည်နယ်။
ဖုန်း - (၀၅၈) ၅၁၃၈၀/၈၁/၈၂
ဖက်စ် - (၀၅၈) ၅၁၃၈၃/၈၄/၈၅
www.kbzbank.com

ဇနီးဗော်ဘဏ်ခွဲ (၂)

အမှတ်(အလ-၉၁)၊ အလယ်ရပ်လမ်း၊
အလယ်ရပ်ကွက်၊ ဇနီးဗော်မြို့၊
ကချင်ပြည်နယ်။
ဖုန်း - (၀၇၄) ၅၀၀၉၀
ဖက်စ် - (၀၇၄) ၅၀၁၀၀၊ ၅၀၀၄၂
www.kbzbank.com

မေဝင်သာနှင့်ထိုးသတ်ရန်ဆွေးနွေးနေကြောင်း ဖိလစ်ပိုင်လက်တွေ့ကျော် ပက်ကီယို ပြောဆို

နာမည်ကျော် ဖိလစ်ပိုင်လက်တွေ့ သမား မန်နီပက်ကီယိုက သူနှင့် ပရော်ဖက်ရှင်နယ် လက်တွေ့သမားသက်တမ်းအတွင်း နှိုးပွဲမရှိသေးသူ ဖလှိုက်မေဝင်သာတို့ အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၃၀၀တန်ကြေးရှိ လက်တွေ့ထိုးသတ်ရန် ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ် လျက်ရှိကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောဆိုလိုက်သည်။

ပက်ကီယို (၃၅နှစ်) သည် WBO ဝယ်လ်တာဝိတ်တန်း ချန်ပီယံခါးပတ်ပိုင်ရှင်ဖြစ်ပြီး အသက် ၃၇ နှစ်အရွယ်ရှိ မေဝင်သာသည် WBA နှင့် WBC ဝယ်လ်တာဝိတ်တန်း ချန်ပီယံခါးပတ်များကို ရရှိထားသူများဖြစ်သည်။ လက် တွေ့ပရိသတ်များက ပက်ကီယိုနှင့် မေဝင်သာတို့ဟာ လက်တွေ့လောက၏ အကောင်းဆုံး လက်တွေ့သမားများအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသော်လည်း အဆိုပါ လက်တွေ့သမားနှစ်ဦး ရင်ဆိုင်ထိုးသတ်မှု မရှိသေးခြင်းကြောင့် စိတ် ပျက်လျက်ရှိသည်။

ပက်ကီယိုက လာမည့်နှစ်ဘာလ ၂၂ ရက်တွင် အမေရိကန်နိုင်ငံသား ခရစ်အယ်ဂျီရီနှင့် ထိုးသတ်မည့် WBO ဝယ်လ်တာဝိတ်တန်း ချန်ပီယံခါးပတ်ကာကွယ်ပွဲအတွက် ပြုလုပ်ခဲ့သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ၌ “မေဝင်သာရဲ့ ကိုယ်စားလှယ်တွေနဲ့ ကျွန်တော့်ရဲ့ ပွဲစီစဉ်သူတို့ ဆွေးနွေးမှုတွေ ပြုလုပ်နေပါတယ်”ဟု ပြောဆိုခဲ့သည်။

အဆိုပါပွဲကို လာမည့်နှစ် မေလအတွင်း ထိုးသတ်ဖြစ်မည်လားဟု မေးမြန်းမှုကို ပက်ကီယိုက “လာမယ့်နှစ်အတွင်းမှာ ဖြစ်နိုင်ပါတယ်”ဟု ပြန်လည်ပြောဆိုခဲ့သည်။

ပက်ကီယို၏ ပွဲစီစဉ်သူ ဘော့အာရမ်က ပက်ကီယိုနှင့် မေဝင်သာတို့ သည် လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း နှစ်ကြိမ်ထိုးသတ်ဖြစ်ဖွယ်ရှိကြောင်း၊ ပထမပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် အစောပိုင်းတွင် ထိုးသတ်ဖြစ်ဖွယ်ရှိကြောင်း မကြာ သေးမီ ရက်ပိုင်း အတွင်းက ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခဲ့သည်။

မေဝင်သာသည် လက်ရှိအချိန်၌ အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံသား မိုင်ဒါနာနှင့် လာမည့် ၁၃ ရက်တွင် ထိုးသတ်မည့် စိတ်မကျေပွဲ အတွက် ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ မေဝင်သာသည် ပြီးခဲ့သည့် မေလ ၃ ရက်တွင်မိုင်ဒါနာနှင့်ပထမအကြိမ် ထိုးသတ်ခဲ့စဉ်က အမှတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

ပက်ကီယိုသည် လာမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် လက်တွေ့ လောကမှ အနားယူပြီး နိုင်ငံရေးလောကသို့ ဝင်ရောက်ရန် စီစဉ် ဆုံးဖြတ်ထားသူဖြစ်သည်။



ဟာမီလ်တန်ကိုဖြန့်လည်ခေါ်ယူရန်အသင်းဟောင်းမဏ္ဍလာရင်စဉ်းစားနေ

■ ထက်အောင်

ဖော်မြူလာဝမ်းပိုင်ပွဲဝင် မဏ္ဍလာရင်အသင်း၏ ပူးတွဲပိုင်ရှင်ဖြစ်ပြီး အမှုဆောင်အရာရှိလည်းဖြစ်သူ ရွန်ဒန်းနစ်က မာစီဒီစ်အသင်းသား လူးဝစ် ဟာမီလ်တန်အား ယခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းပိုင်ပွဲအပြီးတွင် မဏ္ဍလာရင်အသင်းသို့ခေါ်ယူရန် စဉ်းစားဖွယ်ရှိကြောင်း အရိပ်အမြွက်ပြောဆိုလိုက်သည်။

ဗြိတိန်နိုင်ငံသား ဟာမီလ်တန်သည် ၂၀၀၇ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၂ ခုနှစ်အထိ မဏ္ဍလာရင်အသင်းအဖြစ် ပြိုင်ပွဲဝင်ခဲ့ဖူးသူဖြစ်ပြီး ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖော်မြူ လာဝမ်းပိုင်ပွဲ၌ ချန်ပီယံဆုရရှိခဲ့သူ ဖြစ်သည်။

မဏ္ဍလာရင်အသင်း အမှုဆောင်အရာရှိ ရွန်ဒန်းနစ်က “မာစီဒီစ်အသင်း အတွင်းမှာ ဘယ်လိုပြဿနာတွေရှိနေတယ်ဆိုတာကို ဘယ်သူမှမှန်းဆလို့

မရနိုင်ပါဘူး။ ကျွန်တော်တို့ ကြိုတင်စိတ်ကူးယဉ်လို့ရတာတစ်ခုကတော့ အခု နှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းပိုင်ပွဲပြီးဆုံးချိန်မှာ မာစီဒီစ်အသင်းသား နှစ်ဦးအနက် တစ်ဦးက အရောင်းဈေးကွက်ကို ရောက်လာနိုင်တယ်ဆိုတာပါပဲ”ဟု ပြောသွား သည်။

မဏ္ဍလာရင်အသင်းသည် ဟာရာရီအသင်းသား ဖာနန်ဒိုအလွန်ဆိုကို



ခေါ်ယူရန် စိတ်ဝင်စားမှုရှိသော်လည်း ဖာနန်ဒိုအလွန်ဆိုကို ဟာရာရီတွင်သာ ဆက်နေရန် ဆုံးဖြတ်ထားကြောင်း ပြီးခဲ့သည့် သီတင်းပတ်အတွင်းက ပြောဆို ခဲ့ခြင်းကြောင့် မဏ္ဍလာရင်အသင်းသည် အသင်းသားဟောင်း ဟာမီလ်တန်အား ခေါ်ယူရေးကို ပိုမိုအာရုံစိုက်လာဖွယ်ရှိသည်။

မာစီဒီစ်အသင်းဖော် နီကိုရောဘတ်နှင့် ဆက်ဆံရေးအဆင်မပြေဖြစ် နေသူ ဟာမီလ်တန်သည် ယခုနှစ်ပြိုင်ပွဲအပြီးတွင် မာစီဒီစ်အသင်းနှင့် လမ်းခွဲ ဖွယ်ရှိနေကြောင်း သတင်းများလည်း ထွက်ပေါ်နေသည်။

မာစီဒီစ်အသင်း အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ တိုတိုဂွမ်က “အသင်းသား နှစ်ယောက်ရဲ့ကြားက အဆင်မပြေမှုကို ပြေလည်အောင် မစီမံနိုင်ဘူးဆိုရင် လာမယ့်နှစ်ပြိုင်ပွဲမှာ အသင်းသားအပြောင်းအလဲဖြစ်လာနိုင်ပါတယ်”ဟု ပြော သွားသည်။

အမှုဆောင်အရာရှိ တိုတိုဂွမ်က ဟာမီလ်တန်၏ အမည်ကို ထည့်သွင်း ပြောဆိုခဲ့ခြင်းမရှိသော်လည်း နီကိုရောဘတ်သည် မာစီဒီစ်အသင်းနှင့် စာချုပ် သက်တမ်းတိုးရန် သဘောတူညီမှုရရှိထားပြီးဖြစ်၍ စာချုပ်သက်တမ်းတိုးရန် ဆွေးနွေးမှုများ မပြုလုပ်ရသေးသူ ဟာမီလ်တန်အား သတိပေးခြင်းဖြစ်သည် ဟု ယူဆမှုများ ထွက်ပေါ်လျက်ရှိသည်။

ဟာမီလ်တန်သည် ပြီးခဲ့သည့် စက်တင်ဘာ ၇ ရက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သော Italian Grand Prix ပြိုင်ပွဲ၌ စုစုပေါင်းမောင်းနှင်ချိန် ၁ နာရီ ၁၉ မိနစ် ၁၀ ဒသမ ၂၉၆ စက္ကန့်ဖြင့် ဝိုင်ပွဲစွဲခဲ့သည်။ ဟာမီလ်တန်၏ မာစီဒီစ်အသင်းဖော် နီကိုရောဘတ်က ဟာမီလ်တန်ထက် ၃ဒသမ ၁၅၅စက္ကန့်နောက်ကျပြီး ဒုတိယ နေရာဖြင့်သာ ပန်းဝင်နိုင်ခဲ့သည်။

ဟာမီလ်တန်သည် ယခုနှစ် ဖော်မြူလာဝမ်းပိုင်ပွဲရာသီ၌ (၆)ကြိမ်မြောက် ဝိုင်ပွဲစွဲခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဟာမီလ်တန်သည် ပြီးခဲ့သည့် စက်တင်ဘာ ၇ ရက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သော Italian Grand Prix ပြိုင်ပွဲ၌ စုစုပေါင်းမောင်းနှင်ချိန် ၁ နာရီ ၁၉ မိနစ် ၁၀ ဒသမ ၂၉၆ စက္ကန့်ဖြင့် ဝိုင်ပွဲစွဲခဲ့သည်